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Tisztelt Tisztségviselők, Kedves Tagjaink!

Tájékoztatom a Tisztelt Tagságot, hogy az Alkotmánybíróság elutasította a
Fegyverpénzre való jogosultság tárgykörében beadott alkotmányjogi panaszt. A
szakszervezet mindent megtett annak érdekében, hogy ennek a rendkívül
méltánytalan döntésnek a felülvizsgálata megtörténhessen.

Először saját szakértőinkkel vizsgáltuk meg ennek a kérdésnek az alkotmányossági
témakörét, és ezek alapján elkészítettünk egy szakértői anyagot, mellyel megkerestük
azokat az Alkotmányjogászokat, akik szóba jöhetnek egy panasz megírásával
kapcsolatban. Ez sem volt egy fáklyás menet, de végül sikerült találnunk egy olyan
embert, aki megírta a beadvány tervezetét.

A beadvány tervezetének megírása után szakértői csapatunk ellenőrizte a beadvány
tartalmát, elkészítettük a hasonló munkakörök összehasonlítását, majd úgy
döntöttünk, hogy egyéni és kollektív úton is beadjuk a beadványt, azért, hogy -
nyomatékot adva - ezáltal biztosítva legyen az ésszerű határidőn belüli elbírálás.
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Zárójelben jegyzem meg, hogy számtalan olyan beadvány van, amelyek
befogadhatóságáról sem döntöttek még az AB saját ügyrendjében elfogadott
határidőn belül, nemhogy az elbírálásról. Tehát, megkezdődhetett a munka: a
szakszervezet saját apparátusát nem kímélve, 534 indítványozó panaszát fogta

egybe, állította össze, hiánypótolta az anyagot, annak érdekében, hogy határidőn belül
benyújtásra kerülhessen a panasz. Azt is lehetővé tettük a közgyűlésünk akaratának
megfelelően, hogy ne csak szakszervezeti tagok, hanem azok is csatlakozzanak a
beadványunkhoz, akik úgy érezték - és meg volt bennük a bátorság ahhoz -, hogy
akaratuknak érvényt szerezzenek ezen a rögös úton. Természetesen közben felkértünk
egyéni indítványozókat is annak érdekében, hogy két irányból is mielőbb döntés
születhessen. Azt kell mondani, hogy ebben az esetben sikeresen működtünk együtt,
hiszen az Alkotmánybíróság a panaszunkat mondhatni határidőben befogadta és a
beadványainkat egyesítette.

Rajtunk kívül azonban más kollégák is éltek indítványozási jogukkal és ezzel a
lehetőséggel. Az Alkotmánybíróság először ezt vagy ezeket a beadványokat vizsgálta
és döntött az elutasításról. Egyes szakértők szerint a szakszervezet által beadott panasz
alaposabb, mélyebb tartalmú volt, azonban az AB először ezt az egyéni panaszt
vizsgálta, vélhetően azért, mert hamarabb került benyújtásra. Egyébként tartalmilag a
mi beadványunkkal azonos volt. A tömeges beadással a szakszervezet elérte az
általam kitűzött célt, azaz az elbírálás ésszerű határidőn belül megtörtént. Sajnálatosan
a mai Alkotmánybíróság a beadványok rendkívül magas számát utasítja el.

Természetesen a döntést vizsgáljuk, továbbá tanulmányozzuk annak lehetőségét is,
hogy az strasbourgi bíróságon esetleg megpróbáljuk ennek a panasznak az
érvényesítését. A szakszervezet a vizsgálat függvényében dönt a további jogorvoslat
lehetőségéről.

A továbbiakban készítettünk egy könnyebb anyagot, amely a beadványunk
tartalmával kapcsolatosan nyújt tájékozódási lehetőséget, és tartalmazza az elutasítás
indokát is. Továbbá, mellékeljük az elutasító határozatot is, szíves tanulmányozás
céljából.

Most pedig engedjétek meg, hogy köszönetet mondjak az egyéni indítványozóknak, a
szakértőknek a lelkes kiállásukért, munkájukért, bátorságukért!

Tisztelettel,

Holecz Gábor, a VPDSZ elnöke
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